
Základní škola Lučany nad Nisou 

Školská rada 

Zápis zasedání Školské rady ze dne: 21. 5. 2019 

Přítomni: p. Nováková, p. Čílová, p. Kunce, p. Zoubek, Mgr. Augustiňáková, Mgr. Štrégl, 

Mgr. Kodejšová 

 

Pozván ředitel školy Mgr. Martin Würz 

 

Zápis: 

1. Zahájení 

2. První schůzka v novém složení byla svolána ředitelem základní školy 

3. Členové byli seznámeni se zněním Školského zákona – paragrafu 167 (zřízení 

školské rady) a paragrafu 168 (náplň školské rady). 

4. Členům školské rady byl předán k prostudování Jednací řád Školské rady při 

Základní škole v Lučanech nad Nisou 

- Navržena změna v článku 2 v novém znění: Školská rada se schází ke svým 

zasedání nejméně dvakrát ročně. 

- Jednací řád byl přijet 6 hlasy. 

5. Volba nového předsedy školské rady, počtem 5 hlasů zvolen předsedou Mgr. Tomáš 

Štrégl, 1 se hlasování zdržel. 

6. Volba nového místopředsedy školské rady, počtem 5 hlasů zvolen p. Zoubek, 1 se 

hlasování zdržel. 

7. Návrh od rodičů zvýšit bezpečnost dětí u přechodu pro chodce, který se nachází 

nedaleko školy. Rodiče navrhují výstražnou dopravní značku. 

- p. Zoubek sdělil, že zastupitelstvem města byla schválena renovace chodníku a 

součástí by mohla být i výstavba nového semaforu. 

- p. Nováková slíbila vytvořit dotazník, který bude následně předán předsedovi 

Školské rady. 

- Navržena i petice, která by byla předána mezi rodiče dětí. 

8. Dalším návrhem od rodičů je vytvoření oplocení kolem družiny. 

- p. Zoubek a p. Kunce slíbili projednat tuto věc na zastupitelstvu 

- doporučeno také, aby na jednání zastupitelstva přišel také jeden člen školy a mohl 

se vyjádřit k tomuto problému 

- doporučena také konzultace s paní družinářkou 

9. Třetí návrhem byla žádost o větší třídu pro žáky 3. třídy. 

- bude oslovena třídní učitelka, která se vyjádří k tomuto problému 

10. Návrh pana ředitele přidání souboru na školní stránky, kde budou hlavní informace 

o školské radě a zápisy ze setkání. 

- odsouhlaseno 6 hlasy 

Usnesení: Byl přijat pozměněný jednací řád. Byl zvolen nový předseda a místopředseda 

Školské rady. Ze strany rodičů vzešly 3 návrhy. První, který se týká větší bezpečnosti u 

přechodu pro chodce, bude projednán na zastupitelstvu. Stejný závěr platí i pro oplocení 

prostoru kolem družiny. Důležité bude i vyjádření paní družinářky. Třetí návrh týkající se 

větších prostor pro 3. třídu, bude nejprve projednán s třídní učitelkou. Na školních 

stránkách bude vytvořena složka, kde budou uvedeny základní informace o Školské radě. 

Současně si tam rodiče budou moci přečíst zápisy ze zasedání. 

 

 


